

**The State Hermitage Museum &
Automation directions in Museums and Information Technologies (ADIT)
are honored to announce the 3rd International Conference on Virtual Archaeology (VA2018-SPb)
May 28 -30, 2018
Saint Petersburg (Russian Federation)**

Scope – the impact of virtual archaeology to the archaeological investigations in soil, under water and from air
Languages: English, Russian

Programme Committee

Paul Reilly
Sofia Pescarin
Stefano Campana
Sorin Hermon
Irina Grevtsova
Laura Longo
Jorg Faßbinder
Dmitri Korobov

Organizing Committee

Mikhail Piotrovsky
George Vilinbakhov
Svetlana Adaksina
Alexei Bogdanov
Andrei Alexeev
Natalia Tolstaya
Daria Hookk
Larissa Vorotinskaya

Important dates:

Proposal on topics for sections and workshops, asks from probable partners and co-organizers are welcome **till 1st of June 2017**.

Title and abstract (1000 characters or half-pages) **before 1st of November 2017**.

Full texts of articles (up to 10 000 characters) **before 1st of December 2017**.

Registration is opened **only till 1st of April 2018** due to visa requirements for foreign countries.

No registration fee.



<http://www.virtualarchaeology.ru>

Person in charge of the organization: hookk@hermitage.ru Daria Hookk

Государственный Эрмитаж и Некоммерческое партнерство
«Автоматизация деятельности музеев и информационные технологии» (АДИТ)
анонсировали 3^ю Международную конференцию по виртуальной археологии (VA2018-SPb)
28 -30 мая, 2018
Санкт-Петербург (Россия)

Тема – вклад виртуальной археологии в археологические исследования на земле, под водой и с воздуха
Языки конференции: английский, русский (синхронный перевод)

Программный комитет

Пол Рейли (Великобритания)
София Пескарин (Италия)
Стефано Кампана (Италия)
Сорин Хермон (Кипр)
Ирина Гревцова (Испания)
Лаура Лонго (Сингапур)
Йорг Фассбиндер (ФРГ)
Дмитрий Коробов (РФ)

Организационный комитет

Михаил Пиотровский
Георгий Вилинбахов
Светлана Адаксина
Алексей Богданов
Андрей Алексеев
Наталья Толстая
Дарья Гук
Лариса Воротинская

Важные даты:

Предложения по тематике секций и мастер-классам, а также участию в качестве партнёров и со-организаторов рассматриваются **до 1 июня 2017.**

Тезисы (1000 знаков или полстраницы) принимаются **до 1 ноября 2017.**

Полные тексты статей (10 000 знаков) с иллюстрациями принимаются издательством **до 1 декабря 2017.**

Регистрация участников открыта **до 1 апреля 2018** в соответствии с правилами оформления виз для зарубежных участников.

Участие в конференции бесплатное.



<http://www.virtualarchaeology.ru>

Контактное лицо: hookk@hermitage.ru Дарья Гук